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ZÁPISNICA 

z 20. rokovania Školskej komisie Zastupiteľstva Košického samosprávneho 

kraja konaného dňa 23. 03. 2017 
 

   

PROGRAM  ROKOVANIA: 

 
1. Otvorenie 

2. Záverečný účet za KSK za rok 2016 

3. Úprava rozpočtu KSK v roku 2017 

4. Intenzita pomoci –spolufinancovanie stredných škôl  v zriaď. pôsobnosti KSK v rámci 

IROP „Prioritná os:2-Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším verejným službám , 

Špecifický cieľ: 2.2.3-Zvýšenie počtu žiakov SOŠ na praktickom vyučovaní 

5. Intenzita pomoci –spolufinancovanie stredných škôl  v zriaď. pôsobnosti KSK v rámci 

OP Ľudské zdroje, prior.os:1-Vzdelávanie, špecifický cieľ:1.4.1.-Zvýšiť kvalitu 

a efektívnosť celoživotného vzdelávania s dôrazom na rozvoj kľúčových kompetencií, 

prehlbovanie a zvyšovanie kvalifikácie 

6. Intenzita pomoci –spolufinancovanie Spojenej školy v Sečovciach v zriaď. pôsobnosti 

KSK v rámci OP Ľudské zdroje, prioritná os: 2 – Iniciatíva na podporu zamestnanosti 

mladých ľudí 

7. Hodnotiaca správa o stave a úrovni výchovno – vzdelávacieho procesu za školský rok 

2015/2016 

8. Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja práce s mládežou na území KSK 

9. Zaradenie elokovaného pracoviska Spojenej školy Sečovce v zriaď. pôsobnosti KSK 

do siete škôl a školských zariadení SR 

10. Zrušenie uznesení z 25. zasadnutia Zastupiteľstva KSK konaného dňa 22.6.2009 

v Košiciach: Spolufinancovanie projektov zo štrukturálnych fondov EÚ- Regionálny 

OP, Prioritná os:1 Infraštruktúra vzdelávania  

11. Rôzne   

12. Záver 

        
K bodu č. 1 
  

Rokovanie otvoril a viedol podpredseda školskej komisie PhDr. Marek Čižmár. 
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Z celkového počtu 26 členov bolo na rokovaní prítomných 11 členov komisie, komisia 

nebola uznášania schopná.  

 

Prítomní členovia komisie akceptovali predložený program rokovania školskej komisie.  

 

K bodu č. 2 

Ing. Mária Karafová informovala prítomných členov komisie o plnení záverečného 

účtu Košického samosprávneho kraja za rok 2016.   

 

Prítomní členovia Školskej komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 

Záverečný účet KSK za rok 2016 a použitie prebytku hospodárenia podľa predloženého 

návrhu.  

 

Medzičasom sa dostavil jeden člen komisie. 

 

K bodu č. 3 

 Ing. Mária Karafová oboznámila prítomných členov komisie o návrhu na úpravu 

rozpočtu KSK v roku 2017. 

 

Prítomní: 12 

Prítomní členovia Školskej komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 

Úpravu rozpočtu KSK v roku 2017. 

 

K bodu č. 4  

Ing. Štefan Kandráč informoval prítomných členov komisie o vyhlásenej výzve 

v rámci IROP na zvýšenie počtu žiakov na praktickom vyučovaní a zapojení sa 19 stredných 

škôl do tejto výzvy predložením projektových zámerov SŠ. Po vydaní pozitívnej hodnotiacej 

správy budú školy predkladať žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku na 

riadiaci orgán. Súčasťou tejto žiadosti je deklarovanie zabezpečenia finančných prostriedkov 

na spolufinancovanie vo forme uznesenia. Projekty SŠ svojim obsahom a zámerom nadväzujú 

na potreby trhu práce vzdelávaním žiakov v menej rozvinutých regiónoch Košického kraja 

a na rozvoj centier odborného vzdelávania prostredníctvom celoživotného vzdelávania.  

 

Ing. Igor Petrik mal dotaz k predloženým projektom a to, či zriaďovateľ zasahoval do 

výberu škôl, ktoré sa do výzvy zapoja? 

Ing. Kandráč ozrejmil spôsob koordinácie projektových zámerov stredných škôl 

v rámci všetkých zverejnených výziev.    

 

Prítomní členovia Školskej komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 

spolufinancovanie  stredných škôl v rámci IROP v zmysle predloženého návrhu. 

 

Medzičasom sa dostavil ďalší člen komisie. 

 

K bodu č. 5 

 Ing. Štefan Kandráč oboznámil členov komisie o výzve v rámci OP Ľudské zdroje, 

prioritnej osi Vzdelávanie a predložených projektových zámerov 7 stredných škôl 

v zriaďovateľskej pôsobnosti KSK.    

 

Zo strany prítomných členov komisie neboli žiadne pripomienky a otázky. 
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Prítomní: 13 

Prítomní členovia Školskej komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 

spolufinancovanie stredných škôl v zriaď. pôsobnosti KSK v rámci OP Ľudské zdroje, prior. 

osi: 1- Vzdelávanie v zmysle predloženého návrhu. 

 

K bodu č. 6 

 Ing. Štefan Kandráč informoval o projektovom zámere Spojenej školy v Sečovciach 

v rámci OP Ľudské zdroje, prioritnej osi Iniciatíva na podporu zamestnanosti mladých ľudí na 

trhu práce a potrebe finančných prostriedkov na spolufinancovanie zo strany zriaďovateľa vo 

forme uznesenia.   

  

Zo strany prítomných členov komisie neboli žiadne pripomienky a otázky. 

 

Prítomní členovia Školskej komisie odporúčajú Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť 

spolufinancovanie Spojenej školy v Sečovciach v rámci OP Ľudské zdroje, prior. osi:2- 

Iniciatíva na podporu zamestnanosti mladých ľudí v zmysle predloženého návrhu. 

 

Medzičasom sa dostavili ďalší dvaja členovia komisie a jeden člen komisie odišiel. 

Z celkového počtu 26 členov bolo na rokovaní prítomných 14 členov komisie, komisia bola 

uznášania schopná.  

 

K bodu č. 7 

Ing. Štefan Kandráč informoval členov komisie o stave a úrovni 

výchovnovzdelávacieho procesu za školský rok 2015/216 na školách v zriaďovateľskej 

pôsobnosti KSK.  

 

PaedDr. Mária Szuperák informovala o úrovni používania IKT vo výchovno-

vzdelávacom procese na škole, na ktorej pôsobí. Oboznámila prítomných o prístupe žiakov 

súčasnej doby a úrovni ich motivácie k učeniu sa.  

 

RNDr. Lýdia Sidivárová upozornila na určité nezrovnalosti (v grafovej a tabuľkovej 

časti- malé opravy údajov a v legende) a vyslovila požiadavku na úpravu textu hodnotiacej 

správy v časti 6., Vekovej štruktúry pedagógov škôl nasledovne : 

„Vekovú štruktúru pedagogických zamestnancov analyzujeme niekoľko rokov. Oproti 

predchádzajúcemu roku nebudeme uvádzať rozdelenie podľa rokov na skupiny škôl. 

Uvádzame vybrané školy, u ktorých vekový priemer podľa údajov samotnej školy je nad 50 

rokov. Ak si všimneme počty mladých pedagógov na týchto školách, nepresiahnu číslo 3. Na 

týchto školách je veľmi silná skupina učiteľov vo veku 51 až 60 rokov.  

V súvislosti so snahou o modernizáciu vzdelávania a zavádzanie edukácie nových 

technológií je žiaduce posilniť rady zamestnancov škôl o mladých zanietených pedagógov 

s ambíciou osobného rastu.“   

  

Pán Daniel Rusnák uviedol svoju skúsenosť s kvalitou absolventov vysokých škôl zo 

Slovenska v porovnaní s absolventmi zo zahraničných univerzít a ich prístupu k pracovnému 

výkonu.  

 

PhDr. Marek Čižmár sa vo svojom vstupe dotkol témy počtu vysokých škôl na území 

Slovenskej republiky, ktorý spôsobuje, že úroveň motivácie k učeniu sa žiakov klesá.  
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PhDr. Anna Jenčová, PhD., upozornila na potrebu samovzdelávania sa učiteľov 

a dôležitosť úlohy a opodstatnenosti školského psychológa na všetkých školách, nielen pre 

potreby žiakov ale aj pre pedagógov škôl. Vyzdvihla dôležitosť motivácie pedagógov, kde 

vidí nutnosť celoživotného vzdelávania s cieľom vykonávať svoju prácu s čo najvyššou 

odbornosťou v súlade s modernou dobou IKT a robotickej spoločnosti.  

     

Hlasovanie č. 1: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 6/2017 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie Hodnotiacu 

správa o stave a úrovni výchovno – vzdelávacieho procesu za školský rok 2015/2016 s vyššie 

uvedenou úpravou textu v časti 6., Hodnotiacej správy.  

 

K bodu č. 8 

Ing. Štefan Kandráč oboznámil prítomných s priebežným vyhodnotením Koncepcie 

rozvoja práce s mládežou na území KSK, ktoré  svojimi zámermi a cieľmi nadväzuje a dopĺňa 

Stratégiu rozvoja  výchovy a vzdelávania na stredných školách KSK. Vyhodnotenie úloh 

podľa jednotlivých oblastí Koncepcie a Akčného plánu práce s mládežou je vypracované 

podľa aktuálnosti daných úloh v sledovanom období rokov 2015 – 2016 vo všetkých 

oblastiach potrieb mladých ľudí.  

     

Hlasovanie č. 2: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0  

Uznesenie  č. 7/2017 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a zobrať na vedomie 

Vyhodnotenie Koncepcie rozvoja práce s mládežou na území KSK. 

 

K bodu č. 9 

Ing. Štefan Kandráč informoval prítomných členov komisie o zmene v sieti pre 

Spojenú školu v Sečovciach týkajúcu sa zaradenia, v poradí pre túto iniciatívnu školu už 

siedmeho, elokovaného pracoviska v obci Bačkov.  

    

Hlasovanie č. 3: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 8/2017 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť zaradenie elokovaného 

pracoviska Spojenej školy Sečovce v zriaď. pôsobnosti KSK do siete škôl a školských 

zariadení SR. 
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K bodu č. 10 

Ing. Štefan Kandráč oboznámil prítomných s návrhom na zrušenie uznesení Z KSK 

z roku 2009 týkajúcich sa spolufinancovania projektov SŠ v rámci ROP aj so zdôvodnením 

tohto zrušenia.   

    

Hlasovanie č. 4: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 9/2017 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť zrušenie uznesení z 25. 

zasadnutia Zastupiteľstva KSK konaného dňa 22.6.2009 v Košiciach: Spolufinancovanie 

projektov zo štrukturálnych fondov EÚ- Regionálny OP, Prioritná os:1 Infraštruktúra 

vzdelávania. 

 

K bodu č. 11 

V rámci bodu boli zaslané doplnené materiály ohľadom  predlženia doby nájmu pre 

bývalú ŠvP Inovce.  

 

Ing. Štefan Kandráč oboznámil prítomných s obsahom materiálu predkladaného v 

rámci majetkových vecí, bodu 19.: Zmena uznesenia Zastupiteľstva Košického 

samosprávneho kraja č. 179/2014 zo dňa 15. decembra 2014 – Nájom bývalej Školy v prírode 

Inovce pre obec Inovce z dôvodu hodného osobitného zreteľa.    

 

Hlasovanie č. 5: 

Prítomní: 14 

Za: 14 

Proti: 0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie  č. 10/2017 

Školská komisia odporúča Zastupiteľstvu KSK prerokovať a schváliť Zmenu uznesenia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja č. 179/2014 zo dňa 15. decembra 2014 – 

Nájom bývalej Školy v prírode Inovce pre obec Inovce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

v zmysle predloženého návrhu.  

 

  

K bodu č.12 

 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu predseda komisie PhDr. M. Čižmár  rokovanie 

komisie ukončil.  

Termín najbližšieho zasadnutia školskej komisie bol predbežne určený 15.-26.05.2017 

o 13,00 hod.. O presnom konaní rokovania budú členovia komisie informovaní po konzultácii 

s predsedom ŠK, s p. Viliamom Záhorčákom, mailom.  

 

 

...................................................... 

        Ing. Štefan Kandráč 

           tajomník komisie 

 

      

    ...................................................... 

              PhDr. Marek Čižmár  

               podpredseda komisie 

 


